



NESTLED IN HILLS ONLY 30 MILES EAST OF **FISHERMAN'S WHARF**, **SAN FRANCISCO'S TRI-VALLEY** ENJOYS AN AVERAGE OF 264 DAYS OF SUNSHINE A YEAR, EARNING ITS REPUTATION AS

"THE SUNNY SIDE OF THE BAY."

HIGHLIGHTS



DISTINGUISHED HOTELS.

You'll recognize the quality names, but pay half the price. Renowned options include Marriott, Hilton and Hyatt.



LIVERMORE VALLEY WINE COUNTRY.

With more than 60 wineries, this thriving region is the source of nearly 80% of all of California's Chardonnay.



CLASSIC AMERICA.

The charming downtowns of Pleasanton, Danville and Livermore offer outdoor dining and shopping amidst rows of tree-lined streets.



SAN FRANCISCO PREMIUM OUTLETS:

The largest in California. 130 tempting stores with impressive savings—including Kate Spade, Prada, Burberry, Coach, Armani and more.



FREE PARKING.

There is no charge for cars or motor coaches in the entire region.



CONTACT

BARBARA STEINFELD | PRESIDENT
barbara@visittrivalley.com





游览三谷地区——湾区的阳光地带

坐落在离渔人码头以东仅30英里处的丘陵之间，旧金山的三谷地区享有“湾区阳光地带”的美称，因为它每年平均有264天的日照时间。



亮点包括



杰出的酒店：
您一眼就能认出的品牌，却只需支付一半的价格。知名酒店的选项包括万豪，希尔顿和凯悦。



利弗莫尔谷葡萄酒之乡：
拥有60多家酒庄，这个繁荣的地区是全加州近80%的霞多丽葡萄酒的原产地。



经典美国：
普莱森顿，丹维尔和利弗莫尔迷人的城市中心，在绿树成荫的街道上，为游客提供了各种各样的户外用餐和购物。



旧金山的奥特莱斯名品折扣购物中心：
是加利福尼亚州最大的。它的130家诱惑力十足的商店，提供让人心动不已的折扣，包括凯特·丝蓓，普拉达，巴宝莉，阿玛尼等等。



免费停车：
在整个地区，汽车或客车的停放都不收取任何费用。



联系方式

芭芭拉·施泰因费尔德 | 总裁
barbara@visittrivalley.com

